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De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van donderdag  
16 februari 2017 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Patrimonium – Laadpunten elektrische voertuigen 
Vaststelling van de voorwaarden (leidraad) voor de 
dienstenopdracht, te gunnen bij wijze van concurrentiedialoog 
 
Oorspronkelijk punt 8 van de agenda; wordt op vraag van 
gedeputeerde Peter Hertog als punt 2 van de agenda behandeld. 
 
Inleidende toelichting door de gedeputeerde onder verwijzing naar 
de stukken in het dossier. 
Raadslid Hendrik De Vis vraagt wat de kost is van een laadpunt. 
Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat de kostprijs zich situeert 
in een vork van 0 tot maximaal 120 000 euro. 
Raadslid Eric Scheire vestigt er de aandacht op dat de kosten vooral 
bepaald worden  door de aanleg van de leidingen en niet door het 
laadpunt op zich. Gedeputeerde Peter Hertog deelt mee dat juist 
daarom met zo’n brede vork wordt gewerkt. 
Op de vraag van raadslid Scheire of de laadpunten ook door het 
publiek zullen kunnen gebruikt worden, wordt bevestigend 
geantwoord. 
Raadslid Olaf Evrard informeert naar de kost van een oplaadbeurt. 
Gedeputeerde Peter Hertog antwoordt dat een oplaadbeurt 4 euro 
zal kosten.  
Raadslid Scheire deelt mee dat de prijzen nogal blijken te variëren. 
Hij verwijst naar een goedkoop concept van de Colruytgroep. 
Raadslid Bart Blommaert vraagt of er over het opzet contacten zijn 
geweest met Eandis. 
Kristof De Clercq, hoofdingenieur technieken bij de dienst 
Patrimonium deelt mee dat dit niet het geval is. Via de 
concurrentiedialoog drukt men de ambitie uit om laadpunten aan te 
bieden maar omdat de provincie zelf niet over de technische kennis 
beschikt op dit vlak wordt een beroep gedaan op de markt. 
Raadslid Blommaert is van oordeel dat Eandis hierbij niet als een 
concurrent moet gezien worden. 
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Gedeputeerde Peter Hertog meent dat het geen slecht idee zou zijn 
om Eandis te betrekken bij de analyse van de voorstellen. 

3. Uitgesteld in de Provincieraad van 22 februari 2017 
Patrimonium 
Roger Raveelmuseum te Zulte, woning 
Machtiging van de Deputatie tot openbare verkoop met vaststelling 
minimumprijs 
 
Oorspronkelijk punt 5 van de agenda, wordt op verzoek van 
gedeputeerde Jozef Dauwe als derde agendapunt behandeld. 
 
Het punt werd vorige maand uitgesteld.  
De heer Steven Van De Putte, vastgoedexpert bij de dienst 
Patrimonium geeft toelichting bij het uitstel. 
Het bleek aangewezen nader te analyseren hoe de 
kaderovereenkomst samen dient gelezen te worden met de 
overeenkomst die rechten toekent aan de bewoner van het huis dat 
als conciërgewoning wordt gebruikt. 
Het contract met de bewoner van de conciërgewoning blijkt hem 
waarborgen te geven die door de provincie als beding kunnen 
opgenomen worden in de koopakte. 
 
Raadslid Jeroen Lemaitre leest in het dossier dat uit de 
kaderovereenkomst kan worden afgeleid dat de woning dient 
aangewend te worden voor de exploitatie van het museum. Hij 
vraagt waarom men die dan niet mee overdraagt aan Vlaanderen ? 
Gedeputeerde Jozef Dauwe antwoordt dat de woning los staat van 
het museum. Roger Raveel heeft in het betrokken huis destijds 
bewoning toegelaten. Voor de provincie staat dit huis ook vandaag 
los van de exploitatie. 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman vult aan dat de woning ook niet op 
de patrimoniumlijst in het kader van de afslanking wordt vermeld. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer stelt dat de provincie in deze 
moet opkomen voor haar belangen. 
Ook hij stipt aan dat het huis niet op de overdrachtslijst staat en dus 
blijft behoren tot het provinciaal patrimonium. Hij stelt vast dat er met 
betrekking tot het Raveelmuseum twee regelingen werden getroffen. 
Er is vooreerst de kaderovereenkomst m.b.t. het museum en er is 
daarnaast een overeenkomst m.b.t. de bewoning van een huis op de 
betrokken site. 
Uit de samenlezing van deze twee overeenkomsten kan de 
gedeputeerde niet de afleiding maken die door raadslid Lemaitre 
wordt gemaakt. Deze laatste herhaalt dat hij niets anders zegt dan 
wat er in het dossier te lezen staat. 
Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de provincieraad, wijst 
erop dat het dossier reeds eerder behandeld werd en door de 
provincieraad werd goedgekeurd zonder de opmerkingen die nu 
worden geformuleerd. 
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4. GAS – rapportering 
Kennisgeving van het rapport over de werking 2016 
 
Raadslid Isabelle De Clercq vraagt of zij inzage kan krijgen van de 
twee dossiers waarbij beroep werd ingesteld tegen de beslissing van 
de sanctionerend ambtenaar van de provincie bij de politierechtbank 
te Gent en die door de politierechter ontoelaatbaar werden verklaard 
en afgewezen. Er zal worden nagekeken of de inzage toegelaten is. 
( Inzagerecht is mogelijk ; aan mevrouw De Clercq zal een copie van 
de anoniem gemaakte vonnissen worden bezorgd) 
 
Raadslid Isabelle De Clercq vraagt tevens of er bemiddeling 
voorzien is bij inbreuken Gas-verkeer. 
Hedwig De Pauw, adviseur-generaal, meent te weten dat dit niet het 
geval is maar zal het nakijken.( Er is inderdaad geen bemiddeling 
voorzien in de procedure GAS-verkeer) 

5. Personeelsproject “Veiligheidsconsulentschap ten behoeve van 
lokale besturen” 
Vaststellen van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van 
de looptijd 
 
Raadslid Marlies Deconinck vraagt of de looptijd van de contracten 
de eventuele verlenging van het project zal volgen. Hierop wordt 
bevestigend geantwoord. 
Raadslid Marlies Deconinck informeert tevens of bij de nieuwe 
aanstellingen de bestaande wachtlijst zal worden gerespecteerd. 
Principieel zal dit inderdaad het geval zijn zonder dat dit evenwel 
een absolute regel is. 

6. ICT – Software 
Actualisatie van VMware licenties 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
open aanbesteding 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

7. Patrimonium 
Restpercelen Zottegem, 4de afdeling Grotenberge 
Machtiging van de Deputatie tot onderhandse verkoop voor 
minimum de prijs opgenomen in het schattingsverslag 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

8. Administratie/overkoepelende diensten en duurzaamheid 
WMD-jaaractieplannen 
Kennisgeving van de evaluatie 2014, 2015 en 2016 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

 

9. Notulen Provincieraad van 22 februari 2017 – Patrimonium 
Goedkeuring notulen i.f.v. correctie materiële vergissing besluit voor 
volgend dossier 
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“Caermersklooster te Gent 
Verkoop Eerste Pandhof en Neerhof 
Machtiging van de Deputatie tot openbare verkoop 

 
Toelichting door gedeputeerde Hilde Bruggeman. Zij vraagt tevens 
het akkoord van de commissie voor een bijkomende rechtzetting in 
artikel 4 van het besluit waar moet staan “De betrokken percelen 
worden gedesaffecteerd”. i.p.v. “De betrokken percelen wordt 
gedesaffecteerd”. 

10. Varia 
 
Er zijn geen variapunten. De vergadering wordt gesloten. 

 

Gent, 20 maart 2017 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


